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Protokoll ftirt vid stvrelsesammanträde för Förbundet fiir Ekoparken 981109

Närvarande: Richard Murray, Anne Murray, Claes Trygger, Nils Ahlström, Arne

Martdng, Mats Gullberg, Ole Settergren, Birgitta Bergquist, Maria Karlsson

Anmält fiirhinder: Peter Schantz

Frånvarande: Jana Zupanc och Henrik Waldenström

1. Mötets öppnande
Ordftirande Richard mötet.

2. Dagordning
Dagordningen fastställdes.

3. Föregående protokoll
Protokoltret for 980923 fastställdes.

4. Ekonomi
Mats redogjorde ftir ftirbundets ekonomi. Eörbundet ligger fortfarande ute med de

pengar som Haga-Brunnsvikens vänner ska betala ftir informationskampanjen om

Fysikcentrum. Richard ftireslog att Mats ska skicka en råikning till dem.

5. Fysikcentrum
Richard berättade att ftirbundet blivit utlovat ett möte med nye miljöministern Kjell
Larsson och även ett möte med utbildningsministern Thomas Östros, inga datum åir

ännu fastställda.
Förbundet har också ftirdigställt ett upprop om Fysikcentrum, uppropet ska skickas

nrnt via e-mail till KTH, SU och tidningar. Meningen åir att folk ska skriva på

uppropet genom attmailatillbaka sitt namn.

I{emsidan: Claes arbetar vidare och väntar nu på att få en engelsk text om

Fysikcentrum. En bra text om forbundet på svenska och engelska ska också läggas in
på sidan.

6. Kansliets framtid
Maria och Richard ska ha möte med Mats Widbom och Mattias Sauer på K'98 för att

ffi klargjort om Maria kan stanna fram till sista december, med hjälp av de återstående

pengarna från K'98.
Maria ska kalla ihop de mest aktiva ftireningama under K'98 ftir att hålla ett

utvärderingsmöte och ftir att diskutera en eventuell fortsäuning med gemensamt

program under 1999.

Förbundet ska kolla upp möjligheterna att fa ihop sponsorspengar via nägraprojekt

som kan drivas. Spridningsftirloppet och Skattjakten är två av projekten. Maria
ftirsöker ordna ett möte med Staffan Skog på Stockholm marathon ftir att diskutera

Spridningsftrloppet.
Arne tar över ärendet med atthitta en sponsor i Gröna Konsum.

Richard ska träffa Jacob Cederström den l9 november ftir att diskutera Haga Forums

framtid och forbundets eventuella framtida roll där.

Arne håller kontakt med Ralf Redel.

Förbundet borde även prata med Stig Ramel och hans idder om Haga Forum och ett

elektroniskt museum.
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Maria ska ta kontakt med Mikael Hallgren på Miljöjakten ftir att se om han kan hjälpa

oss på något sätt.

7. Remissvar
Storiingsbotten - beridna högvakten: Henrik och Lotta svarar på remissen.

Remissvaret på Igelbäcken iir klart, en kopia ska skickas till kansliet.

8. Rapporter
Den 10 november är det debatt om kårhuser på Universitet Anne och Peter forsöker gå

på den.

Ole rapporterade att NCC ffitt bygglov, enligt den gamla planen, for Saltsiölwarn,

beslutet ska överklagas
Nu niir enminister fr;r demofuatihar tillsats kan vi i forbundet göra en

sammanställning om våra erfarenheter vad gäller i olika processer, t ex

Tranebergsbron, trafikplaneringen m.m. S

r salnmanställningen.
att Richard gör den

Birgitta och Maria rappofterade om Stora Shrggan som blev en lyckad
dag, både medverkande och besökare vill gärna ha en uppföljning nästa år.

9. Övriga frågor
a) Föreldsning:Förburrdet har blivit tillfrågat om att hålla en ftreläsning på

Stockholms Universitets miljövårdskurs om vår syn på nationalstadsparken och vilka
konflikter vi ser mellan olika aktörer. Henrik eller Richard ställer upp.
b) Julmarlcnad:Första och andra helgen i december kan florbundet ffi plats på

Fjäderholmarnas julmarknad. Styrelsen beslöt att medverka och den 5 december kan
Anne stå vid bordet. 12:e Mats och den 13:e Maria. Maria ska hitta en fiärde person

som kan medverka den 6:e december. Ole, Nils och Birgitta kan eventuellt hjälpa till.
c) Gröna Lunds utbyggnad: En boende vid Gröna Lund vill giirna diskutera med

ft)rbundet om den ft)restående utbyggnaden av Gröna Lund. Förbundet t?inker inte

arbeta med frågan, men Ole ringer henne.

d) Rapport K'98: Maria redovisade rubrikerna till K'98 rapporten, till nästa möte ska

ett ftirslag v ara fardigl.
e) Årsmöte: Styrelsen beslöt ftir att hålla årsmötet den 13 mars 1999.

fl Hamnen: Claes Trygger redogjorde for olika framtidsvisioner som ftirbundet kan

arbeta med vad gäller hamnen. Den linje som ftirburdet ntirmast arbetar ftr är att fä
bort oljehanteringen vid Loudden. Men det finns också en möjlighet att omvandla

Våirtahamnen till en o'forskar pffk", flytta dit de konstnåirliga högskolorna och bygga
bostäder på området. Claes får i uppdrag av styrelsen att ordna möten och kolla upp

intresset ft)r frågan.
g) Lo och Handelskammarens debattartikel: Artikeln ska besvaras och Arne ffir i
uppdrag att ordna ett möte med SMTR ( Storstockholms miljöorganisationers
trafrkråd).
h) Julfest: Henrik föreslog vid ett tidigare möte att ftirbundet borde ordna en julfest
ftir sina medlemmar. Styrelsen tyckte ftirslaget var bra, men det finns ingen tid och

resurser ftir att ordna en julfest i ar.

i) Stockholms översiktsplan: Är nu under fiirdigställande och Anne tar kontakt med

projektledaren Kristina Bjöörn om eventuella seminarier och en ordforandekonferens i
frågan.
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10. Nästa möte
Nästa möte äger rum tisdagen den 15 december klockan 18.00

Vid protokollet: Justeras
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Karlsson Richard Murray
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